
عــربــي

يرجى قراءة واتباع تعليمات السلامة والأمان. قد يؤدي تجاهل هذه التعليمات إلى حدوث إصابة أو ضرر.  
يجب على البالغين الإشراف على استخدام المنتج عندما يستخدمه الأطفال. 

احتفظ بالجهاز وملحقاته ومواد تعبئته بعيدًا عن متناول الأطفال والحيوانات الأليفة. مواد التغليف قابلة للابتلاع.  
لا تطوِ أو تثنِ حامي الشاشة أو تضغط بقوة على شاشة اللمس.   

هذه المنتجات تحد ولكن لا يمكنها منع جميع الخدوش أو أي ضرر آخر قد يلحق بشاشة اللمس.  

لا تترك الجهاز قيد التشغيل أثناء تخزينه في الحقيبة.  
تأكد أن وحدات تحكم Joy-Con™ 2 متصلة بالجهاز )BEE-001( عند تخزينها في الحقيبة.  

كيفية الاستخدام 

إذا كان حامي الشاشة منحنياً 
ألصق الشريط اللاصق في أحد أركان حامي الشاشة وأرفعه بعناية، ثم ابدأ مرة 

أخرى من الخطوة 3.

2 أزل الغشاء الخلفي من جانب حامي الشاشة حيث يظهر الرقم "1". 
ملاحظة: يمكن إزالة أي أوساخ تظهر على حامي الشاشة قبل وضعه باستخدام الشريط اللاصق  

3 امسك حامي الشاشة وحاذه بحواف شاشة لمس Nintendo Switch 2. أنزله على الشاشة وامسح المناطق المثبتة بقطعة القماش لمنع احتباس الهواء بين الشاشة وحامي الشاشة. أزل بقية الغشاء الخلفي
وأكمل تثبيت النصف الآخر من حامي الشاشة كما هو موضح أعلاه.  

1 استخدم قطعة القماش المرفقة لتنظيف الشاشة من بصمات الأصابع والملصق المزيل للأوساخ
المرفق لإزالة الأوساخ والغبار من شاشة لمس الجهاز.  

https://www.nintendo.sa/support

ENGLISH

Please read and observe the health and safety information. Failure to do so could result in injury or damage. Adults should 
supervise the use of this product by children.

  Keep this product and packaging materials away from young children and pets. Items may be accidentally ingested.
  Do not fold or crease the screen protector or push forcefully on the touch screen. 
  These products cannot completely  prevent scratches or other damage that may occur to the touch screen.

  Do not leave the console switched on while it is stored in the carrying case.
  Make sure that the Joy-Con 2 controllers are attached to the console )BEE-001( when it is stored in the carrying case.

How to use

If the screen protector is crooked
Affix cellophane tape to one corner of the screen protector and 
 carefully peel it off, then proceed again from step 3.

1   Use the included cleaning cloth to remove fingerprints and smudges from 
the Nintendo Switch 2 touch screen, and the dirt-removing sticker to remove 
dirt and dust.

3   Carefully align the screen protector with the edges of the Nintendo Switch 2 touch screen. Lower it onto the screen, smoothing the affixed areas with the cleaning 
cloth to prevent air bubbles from becoming trapped between the screen and the screen protector. Peel off the rest of the backing film and apply the other half of 
the screen protector as above.

2   Peel the backing film from the side of the screen protector where "1" is 
displayed.  
Note: Any dirt that appears on the screen protector before it is applied can be 
removed with cellophane tape.
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